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Zápisnica 

z  22.  zasadnutia Obecného zastupiteľstva  v Spišskom Bystrom  

konaného  dňa 31.03.2017 o 17:00 hodine v zasadačke obecného úradu 

 
Prítomní:            starosta obce:  Mgr. Marián Luha 

 
    prednostka  obecného úradu : Ing. Kristína Horáková 

 

                                   poslanci :   Ing. Pavol Budaj, PhD. 

                                                     Martin Marušin  

                                                     MUDr. Jana Kováčová Gajanová   17:43 h 

                                                     Bc. Paulína Orolínová 

                                                     Peter Kundis  17:12 h 

                                                     Ing. Martin Lavko 

                                                     Ing. Martin Lopušek 

 

Ospravedlnení poslanci : Ing. Kamila Vilimová 

                                            Ing. Ján Havaš 

Ospravedlnený kontrolór obce: Ing. Ján Šimonovič 

                                            

Ďalší prítomní: Jana Kiktová, zamestnankyňa obecného úradu 

                           Ingrid Stachová, ekonómka obce  

 

Verejnosť: Jozef Budaj 

                    Róbert Gabrik   

                    JUDr.  Soňa Bendíková 

                    Lukáš Bendík           

  Program:                     

1. Otvorenie zasadania  

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Žiadosti občanov a organizácií 

6. Marketingové aktivity pri zabezpečovaní plánu rozvoja obce 

7. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2017 

8. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2016 

9. Zmena maximálnej ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 

kanalizáciou – informatívna správa  

10. Návrh na schválenie spolufinancovania vo výške 5% na zníženie energetickej 

náročnosti verejnej budovy 

11. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2017 

12. Návrh na prerokovanie žiadosti DHZO 

13. Rôzne 

14. Interpelácie 

15. Záver 
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K bodu 1. Otvorenie zasadania 

Rokovanie obecného zastupiteľstva otvoril Mgr. Marián Luha, starosta obce.  Privítal 

všetkých prítomných. 

Starosta  konštatoval,  že  počet prítomných poslancov je  5 (pozri prílohu č. 1- prezenčná 

listina) a obecné zastupiteľstvo  je uznášania schopné. Pani poslankyňa Ing. Vilimová a pán 

poslanec Ing. Havaš sa ospravedlnili, pani MUDr. Kováčová Gajanová a pán Kundis sa 

dostavia neskôr.  

 

K bodu 2. Schválenie programu 
Mgr. Marián Luha, starosta obce  uviedol program dnešného zasadnutia (pozri prílohu č. 2 – 

pozvánka). Navrhol zmenu programu, presunúť bod 5 za bod 12 z dôvodu, že v bode 5 je 

potrebná trojpätinová väčšina poslancov.  Žiadny iný pozmeňujúci návrh na zmenu programu 

nebol podaný.   

 

Hlasovanie za program so zmenou – presun bodu 5 za bod 12: 
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Martin 

Marušin 

Za: X X X X X 

Proti:      

Zdržal 

sa:  

     

 

Obecné zastupiteľstvo  v  Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

 

program zasadania Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré so zmenou:  

1. Otvorenie zasadania  

2. Schválenie programu 

3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

4. Kontrola plnenia uznesení 

5. Marketingové aktivity pri zabezpečovaní plánu rozvoja obce 

6. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2017 

7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2016 

8. Zmena maximálnej ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 

kanalizáciou – informatívna správa  

9. Návrh na schválenie spolufinancovania vo výške 5% na zníženie energetickej 

náročnosti verejnej budovy 

10. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2017 

11. Návrh na prerokovanie žiadosti DHZO 

12. Žiadosti občanov a organizácií 

13. Rôzne 

14. Interpelácie 

15. Záver 
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K bodu 3. Určenie zapisovateľa, overovateľov zápisnice 

Mgr. Marián Luha, starosta obce navrhol  za zapisovateľku pani Janu Kiktovú a za 

overovateľov zápisnice:  pána Ing. Martina Lavka a pána  Martina Marušina.  Bez námietok. 

 

Starosta obce 

určuje 

 

1. za zapisovateľku pani Janu Kiktovú 

2. za overovateľov zápisnice pána Ing.  Martina Lavka a pána Martina Marušina 

  

K bodu 4. Kontrola plnenia uznesení 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 3). 

Bez námietok a pripomienok. 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 

kontrolu plnenia uznesení z predchádzajúcich zasadnutí Obecného zastupiteľstva Spišské 

Bystré 

 

K bodu  5. Marketingové aktivity pri zabezpečovaní plánu rozvoja obce 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 4).   

Ing. Pavol Budaj, PhD. poslanec obecného zastupiteľstva uviedol, že pred nedávnom mal 

rokovanie s pánom primátorom mesta Poprad a s ďalšími vedúcimi pracovníkmi, súčasťou 

toho  stretnutia padla aj  reč o Kubachoch a pán primátor s veľkým entuziazmom   prijal takú 

myšlienku, ktorá sa týka aj nás, mesto Poprad sa prihlásilo  ako prvé do projektu „Smart city“, 

to „Smart city“ je pre mesto Poprad postavené na troch pilieroch - energetika, cestovný ruch 

a vzdelávanie. My na tom trochu participujeme, môžeme sa toho dotknúť aj v súvislosti 

s cestovným ruchom, tak  pán primátor  to veľmi kvitoval a pokiaľ sa bude  naša obec 

uchádzať o satelitný  subjekt, ktorý môže byť zapracovaný do kontextu, čo  sa pripravuje ako 

veľký dokument mesta.  Preto chcem uviesť správu, aby sme vnímali ako jednu z možností, 

ktorá sa tu javí pre vás, mladšiu generáciu, možnosť rastu obce, získanie väčších príjmov obce 

cez cestovný ruch. O tejto veci sme už diskutovali a  mala by byť predmetom  nasledujúceho 

volebného obdobia, jedna z prioritných aktivít. Tento marketingový plán, ktorý je súčasťou 

plánu rozvoja obce na roky 2015 – 2018, istým spôsobom to podchycuje  a tu som chcel 

zvýrazniť isté veci,  ktoré s tým programom súvisia, hlavne v tej marketingovej časti. Prijali 

sme budovanie identity na troch základných pilieroch -  kultúrnoduchovné tradície, prírodné 

danosti, ktoré tu máme, ľudia, ktorými sa môžeme prezentovať v rôznych  oblastiach činností, 

ktorí nás reprezentujú. Čo sa týka prvého piliera, tak sme minulý rok  vydali jednu publikáciu, 

som veľmi rád, že mala pozitívnu odozvu,  na malých sakrálnych stavbách došlo aj 

k úpravám, rekonštrukciám, údržbe. Chytili sa toho mnohí  ľudia, čiže by som povedal,  že 

našlo to svoju odozvu, aj keď v tých kruhoch kde odozvu mať malo, tak to až tak nechytilo, 

ale toto kultúrnoduchovné dedičstvo sme chceli odprezentovať aj v zmysle, aby našlo svoje 
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také uplatnenie v dnešnej dobe, keď sa budujú zóny oddychu, kde v tom zhone potrebujú aj 

relax. Na publikáciu by sme mali prijať nejaký záver, mnoho tých sakrálnych malých stavieb, 

ktoré tu máme dnes v pôvodnej podobe  nepoužiteľných, sú väčšinou blízko ciest, nie sú 

parkovacie miesta, nemajú tam možnosť relaxu, ale niektoré do toho ešte spadajú a túto 

pôvodnú funkciu môžu spĺňať. Konkrétna je v  majeri ten  kríž, úžasné miesto, je to jedno 

z mála miest, ktoré sa dajú použiť na rodinnú turistiku.  

Na rokovanie sa dostavil pán poslanec Peter  Kundis o  17:12 h.   

Ing. Pavol Budaj, PhD. ďalej uviedol, že tejto myšlienky sa  chopili 2 chlapi,  je tam aj 

lavička, ale v lete je to nedostupný terén, treba sa zamyslieť a upraviť tento terén. Minulý rok 

sme povedali, že rozbehneme informáciu pre ľudí v podobe vydávania  

občasníka/štvrťročníka, táto činnosť sa realizovala, pani šéfredaktorka dala stanovisko. Pre 

tento rok pripravujeme takýto podklad, ktorý by mal slúžiť pre prezentáciu prírodného 

dedičstva. Pripravujeme to v spolupráci s M. Zeleňákovou, J. Lopúchom, lesákmi, M. Benko  

robí fotodokumentáciu. Bolo by to postavené na báze ako  predstaviť obec cez prírodné 

dedičstvo, máme to aj v marketingovom pláne a  aj v rozpočte. Týmto by bol program pre 

tento rok, ale nemal byť  len v podobe, že sa niečo vydá, ale by mal byť nejakým impulzom, 

aby sa udiali nejaké zmeny. Minulý rok sme postúpili na urbariát list, neviem ako sa k tomu 

postavili, či sa dospelo k nejakým zmenám v hospodárení alebo prístupe  k lesom. My 

nemôžeme budovať svoju identitu/imidž ináč než to v čom sme silní a jedineční. Nemáme nič 

také historické, zostáva iba príroda. Boli sme s pánom starostom na jednom seminári,  kde sa 

predstavovalo baníctvo tu v tejto doline, my tu nemáme nijaké stopy po baníctve.  To čo sme 

prijali vtedy v pláne rozvoja obce, ktoré je podporené tými jednotlivými  krokmi, ktoré sa už 

realizovali a ktoré sa budú realizovať, to je cesta, ktorou sa môžeme vydať a len treba po nej 

ísť, keď to budeme robiť kvalitne, budeme môcť byť v niečom jedineční.  

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Martin  

Marušin 

Peter  

Kundis 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdržal 

sa:  

      

 

Ing. Pavol Budaj, PhD. Poprosil, aby bolo v pamäti, čo uviedli, že čo už  máme  tak to 

zachováme – ten majer  a popracovať na tom, majer je nedostupný terén. Stojí to za námahu.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že každá aktivita stojí za námahu, sú tam pozemky KN-E 

s množstvom vlastníkov, pôvodné poľnohospodárstvo, chov dobytka v obci upadol až na pár 

jednotlivcov. Vtedy bolo zmyslom to, že sa to udržiavalo, vykášalo sa to, máme v rozpočte  

nejaké financie na náučný chodník. Bol za pani učiteľkou Ráchelovou, ktorá má  spracované 

dokumenty, bolo by to v duchu takého prírodnovedného – rastlinstvo, živočíšstvo, vodstvo. 

Môže ísť na to ako  náučný chodníček, udržiavať v rámci MOS, sú tam diametrálne odlišné 

podmienky ako boli v minulosti, zarastá  to tam. Prezistíme či ma PD v nájme celú tu pôdu, 

prerokujem s pánom predsedom a predstavenstvom.  

Ing. Martin Lavko poslanec obecného zastupiteľstva uviedol, že vlastníkom majera je SPF 

a dookola sú všetko súkromné pozemky.  
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

A) berie na vedomie 

      informatívnu správu o plnení plánu rozvoja obce v oblasti marketingových aktivít 

 

B) schvaľuje  

     Plán marketingovej komunikácie obce na rok 2017 

 

C) ukladá 

      realizovať opatrenia, ktoré sú v bode 2  predloženej správy 

 

K bodu  6. Návrh plánu činnosti hlavného kontrolóra obce na rok 2017 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 5). 

Mgr. Marián Luha uviedol, že pán kontrolór sa ospravedlnil z dôvodu pracovnej 

vyťaženosti – pracovnej cesty v zahraničí.  Vyzval prítomných  na diskusiu.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, že  už minule som mal pripomienku, že v správe 

kontrolóra by mohli vyplynúť nejaké závery, návrhy alebo opatrenia v podobe jeho 

iniciatívnych návrhov, lebo tu je uvedené konštatovanie a nijaký záver k tomu.  

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Martin  

Marušin 

Peter  

Kundis 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdržal 

sa:  

      

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom  

 

A) schvaľuje 

Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Spišské Bystré na rok 2017 

 

B) poveruje 

hlavného kontrolóra obce vykonaním kontroly 

 

K bodu  7. Správa o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra za 2. polrok 2016 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č.6).  

Mgr. Marián Luha uviedol, že niektoré veci hlavný kontrolór s ním  konzultoval v rámci 

podkladových materiálov, ktoré k tomu potreboval. 

Ing. Martin Lopušek, poslanec obecného zastupiteľstva  sa spýtal, že tradične  nám 

vyskakuje komunálny odpad čo sa týka pohľadávok – to nemáme šancu asi  ináč riešiť,  bola 

poznámka, že riešime nejaké exekúcie,  ako taký subjektívny pocit, či  to pomáha alebo dá sa 

s tým niečo robiť. Či máme vymožiteľnosť tohto alebo opäť na budúci rok budú opäť 

neplatičmi. 
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Mgr. Marián Luha odpovedal, že  je to možné, vplývajú na to aj terénny sociálny pracovník 

a terénny pracovník v rámci svojich aktivít, odzrkadľuje sa to, niektorí  majú snahu,  majú už 

aj návyk, že donesú nejakú sumu, čo sú schopní zo svojho príspevku odvádzať. Čo sa týka  

exekúcií, konzultoval aj s pani exekútorkou, možnosti sú také, že na dôchodcov, ktorí majú 

dlhy, v jednom prípade prišla zo sociálnej poisťovne odpoveď, že má taký nízky dôchodok, že 

ani mu naň nemôžu siahnuť. Viac-menej  vymožiteľnosť práva,  resp. peňazí je v tomto štádiu  

nerealizovateľná,  na majetky im nemáme ako siahnuť, exekútor  je v rámci možností  

okliesnený predpismi, zákonmi. Snaha je, aj vplyv  tiež, kontrolór konštatuje, že sme sa aj 

pohli, zlepšilo sa to, je to beh na dlhé trate.  

Ing. Martin Lopušek sa informoval, či u ďalších, ktorí  nie sú dôchodcami, sa niečo 

rozbehlo. 

Mgr. Marián Luha  odpovedal, že sa to trochu rozbehlo, išlo sa od najvyšších súm. 

Podotkol, že exekútor aj keď nič nevymôže, má podľa zmluvy odmenu, aby sme nemali s tým 

viac výdavkov ako máme.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, že ak sa pozrieme na to, okrem tejto položky, o ktorej sme 

hovorili, tak sme  v počte pohľadávok  na tom krásne. 

Ing. Pavol Budaj, PhD. sa informoval, či  máme aj menovitý zoznam tých ostatných,  aby 

dostali zoznam, že niekde je aj zábudlivosť, navrhol do budúceho zastupiteľstva predložiť  

zoznam, kto to je, za čo a koľko. Potom prichádzajú s rôznymi požiadavkami, budeme mať 

podklad.  

Mgr. Marián Luha sa spýtal, či má na mysli zverejniť ho. 

Ing. Kristína Horáková, prednostka obecného úradu uviedla, že zverejniť sa všetko nemôže, 

v zákone je stanovená suma aj pre fyzické aj pre právnické osoby, kedy sa môže zverejniť.  

Ing. Martin Lopušek  navrhol, aby sa to nezverejňovalo.  

Mgr. Marián Luha  uviedol, že zoznam sa prístupní poslancom tak, aby nedošlo k porušeniu 

ochrany osobných údajov a uvidíme, aký návrh nájdeme na riešenie situácie.  

 

Obecné zastupiteľstvo v  Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 

Správu o kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra Obce Spišské Bystré za 2. polrok 2016 

 

 

K bodu  8. Zmena maximálnej ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody verejnou 

kanalizáciou – informatívna správa 
 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 7).  

Ing. Kristína Horáková uviedla, že  v dôvodovej správe to vysvetlila, čo viedlo k tomu, aby 

dostali túto informáciu.  Obec dostala  rozhodnutie z úradu pre reguláciu sieťových odvetví, 

vrátili sa k tej cene, ktorá bola  pred rokom 2017 a vzhľadom na to, že máme schválenú cenu 

na rok 2017 nižšiu, ako je tá teraz upravená,  teda nie je potrebné  schvaľovať novú cenu, ide 

len o informáciu poslancov, aby vedeli čo sa deje.  
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Obecné zastupiteľstvo obce Spišské Bystré 

 

berie na vedomie 

 

informáciu o určení novej maximálnej ceny za odvádzanie a čistenie odpadovej vody 

verejnou kanalizáciou na základe Rozhodnutia ÚRSO 0170/2017/V, č. spisu: 1053-2017-BA 

zo dňa 28.02.2017 

 

K bodu  9. Návrh na schválenie spolufinancovania vo výške 5% na zníženie energetickej 

náročnosti verejnej budovy 
K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený materiál (pozri prílohu č. 8) 

Ing. Kristína Horáková uviedla, že pred začatím rokovania dostali materiál doplnený 

o sumy, tento týždeň bola dodaná projektová dokumentácia vrátane rozpočtu, toto sú 

rozpočtované sumy, samozrejme tá  suma sa bude pravdepodobne  meniť, ako vyjde 

z verejného obstarávania na tento projekt. V podstate je to tam zapracované v tom novom 

materiáli.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že sa  zmenila k tomu  metodika a chcú aj konkrétnu sumu, 

nestačila iba percentuálna spoluúčasť.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  sa spýtal, to  spolufinancovanie je v nejakej výške, tak sa chcem 

opýtať  aká je návratnosť len samotnej tej čiastky. Budova nie je až  tak využívaná, koľko si 

myslíme, že  tá aktivita bude znamenať úsporu na energetických nákladoch a koľko bude 

znamenať návratnosť.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, že na túto otázku sa momentálne nedá odpovedať, 

momentálne sa  teraz  spracováva   žiadosť, opis stavby, tepelný  posudok.  

Ing. Martin Lavko podotkol, že  musíme  spĺňať, aby sme sa dostali  do A1, to znamená, že 

tá budova musí spĺňať určité energetické kritériá. Keď bude energetický certifikát, projektové 

hodnotenie energetickej náročnosti budovy, potom uvidíme reálnu úsporu, potom budeme 

vedieť čo sa usporí. 

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, že keď minule  pred týždňom sedeli, tak sa uviedli  tri 

zámery, ktoré   by mali byť do budúcna, tak ma napadlo, že či sa nedá perspektívne 

pouvažovať s tým, že k tomu dorobiť podkrovie a využitie aj na iné účely u spomínanej 

budovy.  Tá budova je na 90 % nevyužitá v priebehu roka, môže nastať  aj otázka, že  či aj 

9000,- eur nie je veľa. Ak by sa perspektívne uvažovalo napr. sedlová strecha a v podkroví 

nejaké činnosti, takže odrazu by sa ukázala tá aktivita veľmi zaujímavá, pretože by znamenala 

ten efekt oveľa vyšší, keby to bolo viac využívané. Je iná vec kde sú autá, ale iná vec je, kde 

sú tie ostatné priestory. Už keď sme sa bavili o nejakých tých troch objektoch, tak už neviem, 

kde by mohol byť ten tretí. Je to len taká myšlienka, vtedy by bola tá návratnosť vyššia, keby 

sa tá ľavá strana a podkrovie využívali nejakým spôsobom. Vtedy by malo zateplenie oveľa 

vyšší efekt.  

Mgr. Marián Luha  informoval, že sa zapájame do výzvy, kde je  zníženie energetickej  

náročnosti verejnej budovy, t.z., že  tam nie je priestor na prístavbu.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že nie na teraz, ale do budúcna keby bolo iné využitie, že 

by ten efekt do budúcnosti sa prejavil v oveľa väčšej miere.  

Ing. Martin Lavko  poznamenal, že sa zmení  spôsob vykurovania a na streche sa vybudujú 

solárne zariadenia, my keď to budeme mať,  nám do budúcna nebráni nič, aby sme dorobili 

strechu a všetky tieto veci využili. Zariadenia sa kupujú teraz a budovu v budúcnosti využiť aj 
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na niečo iné a zariadenia znovu použiť. V súčasnosti nemôžeme urobiť zmenu využitia. Teraz 

ju zateplíme a dáme tam tie technológie, ktoré v budúcnosti môžeme využiť. Päť rokov je 

podmienka udržateľnosti.  

Peter Kundis, poslanec obecného zastupiteľstva  podotkol, že budova nie je  v takom stave, 

aby sa nadstavovalo.  

Martin Marušin, poslanec obecného zastupiteľstva uviedol, že v starej časti je iba debnenie 

a bolo by potrebné dať tam deku.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, aby sme si nezamedzili možnosť do budúcna,  vo výzve 

môžeme robiť len to jedno, ale to si myslím, že o rok, dva, tri, keď sa k tejto téme vrátime 

a budeme riešiť ďalšie aktivity, tak sa dá využiť  a potom uvidíme, aktuálne si nezabránime, 

že už sa tam  nebude dať nič robiť.  

Mgr. Marián Luha informoval, že  náročnosť na DHZ a DHZO stúpa. Kto je v kategórii A+ 

sú tam isté kritériá, uvažuje sa o tom, že bude stála služba atď. Možno tých priestorov-

technických bude málo. To ukáže čas, ktorým smerom sa bude uberať ten vývoj, stále 

hovoríme o dobrovoľnosti a teraz sa to zvrháva do poloprofesionality až profesionality. Chcú 

to zrejme preniesť na obce,  koncepcia sa mení, čas ukáže, popri tom je ešte jedna výzva, 

ktorú vyhlasuje  Ministerstvo vnútra  SR – rekonštrukcia interiérového vybavenia a interiéru 

hasičských  zbrojníc, zapájame sa aj do toho.  

Peter Kundis uviedol, že jednoznačne treba do tohto projektu ísť, budova je zanedbaná a pri 

minulom rozpočte sme videli, koľko sa míňa na prevádzku. Výmena troch okien, vrát.  

Ing. Martin Lopušek podotkol, že je to budova v centre, je to reprezentácia a treba ju 

zveľadiť ak je takáto možnosť.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že zapojili sme sa do tejto výzvy, je potrebná formálna stránka, 

aby sme mohli ďalej postupovať.  

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Martin  

Marušin 

Peter  

Kundis 

Za: X X X X X X 

Proti:       

Zdržal 

sa:  

      

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom  

 

schvaľuje  

 

1. Predloženie žiadosti o NFP na zníženie energetickej náročnosti verejných budov, Kód 

výzvy: OPKZP-PO4-SC431-2017-19, Prioritná os: 4. Energeticky efektívne nízkouhlíkové 

hospodárstvo vo všetkých sektoroch, Špecifický cieľ: 4.3.1  Zníženie spotreby energie pri 

prevádzke verejných budov za účelom realizácie projektu „Zníženie energetickej náročnosti 

Požiarneho domu Spišské Bystré“, ktorého ciele sú v súlade s platným územným plánom obce 

a platným programom rozvoja obce. 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 
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3. Zabezpečenie finančných prostriedkov  na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu 198 507,94 eur a poskytnutého 

NFP v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci, maximálne 10 000,-- eur.  

4.  Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 

 

K bodu  10. Návrh na úpravu rozpočtu na rok 2017 

 

10.1. Oznámenie č. 1/2017 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený  materiál (pozri prílohu č. 9). 

Ingrid Stachová, ekonómka obecného úradu informovala, že  sú predložené  dve oznámenia.  

Prvé sa upravuje prenesený výkon a to školstvo,  matrika, stavebný úrad. Všetky prenesené 

výkony štátnej správy. Druhé oznámenie zakúpenie  varovného  systému, kniha futbalistov.  

Mgr. Marián Luha  informoval, že ide o zakúpenie zvolávacieho systému, ktorý sa dá 

spustiť SMS, množili sa problémy s rozhlasom, je to komplexné riešenie do budúcna, aby sme  

riešili rozhlas, predpríprava ústredne.   

Ing. Pavol Budaj, PhD. informoval, že prvé oznámenie je v poriadku, bolo to aj vysvetlené 

a išli kapitálové za kapitálové. Druhé oznámenie kapitálové nahrádzame bežnými, ako keby 

sme prejedali peniaze. Veľmi podporujem, aby bola kniha vydaná, pri tej diskusii som 

navrhoval ako to má byť, ale tu je  návrh celkom iný a s tým sa nedá súhlasiť z viacerých 

dôvodov. Predseda príslušnej komisie, ktorý  hovoril, že to má taký charakter dokumentačný.  

Na rokovanie sa dostavila pani poslankyňa MUDr. Jana Kováčová Gajanová o 17:43 h. 

Ing. Pavol Budaj, PhD. ďalej pokračoval, že na základe jeho posudku  som navrhoval, aby to 

bolo riešené spôsobom, že  sa dá  dotácia pre športový klub s tým, že tam bude zaviazané na 

knihu, tento návrh  bol racionálny, ale aj potom pri rozpočte keď som navrhoval,  aby sa 

neznižovalo a z toho sa vyčlenilo na tú knihu. Teraz sa navrhuje na propagáciu a prezentáciu, 

ja som za to, aby sme podporili, pri tej slabšej verzii čierno bielej bolo  600,- €, pri farebnej 

bolo  900,- € a  zrazu je tu  1500,- €, neviem čo sa zmenilo, ja navrhujem túto  druhú  časť, 

aby sa dala vo forme v tej 900,- €  lebo to by stačilo, zvýšenie dotácie pre futbalový klub 

a účelovo zaviazané, podľa názoru predsedu kultúrnej komisie nespĺňa  kniha požiadavku na  

marketingovú  propagáciu a publicitu obce. Je systémovo nedobré toto tu zaradené.   

Mgr. Marián Luha  uviedol, že aj on bol na tom stretnutí, dopadlo to ako to dopadlo, pointa 

je vo farebnom vyhotovení 300 výtlačkov, je ponuka od tlačiarne 1150 €, vy ste dali na ďalšiu 

marketingovú propagáciu 1 200,- €  zarátali sme na 1 000,- € tam je tá kompenzácia, kde to 

financujeme je len formálna stránka, či to dáme vo forme dotácie a oni si zakúpia aj keď 

zmluvu už máme uzatvorenú.  Nič to nemení z toho z akej strany to financujeme, máme 

cenové ponuky od tlačiarní.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. sa spýtal, či to vyjde viac ako 4 € ,  ak áno, to nie je dobrá cena.  

Mgr. Marián Luha  podotkol, keď si myslíte, že  to nie je marketingová aktivita, tak to dáme  

do dotácie, že je to na knihu. Je to na zváženie,  tá suma nekorešponduje so skutočnou cenou, 

navýšil som,  ak máte nejakú lacnejšiu tlačiareň dajte návrh. Vy ste žiadal 1300,- €  na svoju 

knihu, dali sme 1000,- € a teraz sme dali aj s tým čo ste žiadali vy. Aby peniaze boli na obe 

knihy.  

Ing. Pavol Budaj, PhD.  podotkol, že od samého začiatku podporujem túto aktivitu, keď si 

niekto dal námahu to pripraviť, tu je zase potrebné povedať, že z toho bude  príjem, 

predpokladám, že to budú predávať.  
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Mgr. Marián Luha poznamenal, že tam bola nejaká dohoda, že keď  my to financujeme, že 

by sme to predávali aj my, niekoľko by sa im nechalo a ostatné by ostali na obci.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. uviedol, že si predstavoval, že takto sa im dá pomôcť týmto, a preto 

keď by bolo zvýšenie dotácie pre nich, a oni potom okrem pár kusov, ktoré  by ostali na obci, 

keby  to dostali oni a predávajú si to, tak by si získali zdroje. Takto nie je to pre nich efekt. 

Mgr. Marián Luha podotkol, že  tu nie je efekt, aby zarobili, ale  aby prezentovali futbal 

a jeho založenie. Vyzval pána poslanca na návrh, vyjadril som sa na komisii, autori bez 

akéhokoľvek prediskutovania napísali knihu a potom prišli pýtať na vydanie  knihy. 

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že prezentácia to určite nie je,  prezentácia je 

marketingová činnosť  čo do budúcna prinesie.  Je to určitá dokumentácia nejakej činnosti. Ja 

som to pochopil tak, že si s tým pomôžu, keď predajú  publikáciu.   

Mgr. Marián Luha uviedol, že ak s tým nesúhlasí, nech dá poslanecký návrh, presunieme to 

do inej položky, akou formou. Chceli sme vyjsť každému v ústrety, aby obec strádala čo 

najmenej.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že  keď to klasifikuješ ako na prezentáciu, tak to mala 

posúdiť  komisia pre rozvoj a plánovanie a nie kultúrna komisia.  

Ing. Martin Lopušek uviedol, aby sa dal záver, predložený materiál berieme na vedomie 

a keď chceme,  urobme stretnutie kultúrnej komisie, finančnej komisie, účastníkov obce 

a zástupcov publikácie  a urobme záver. Dohodnime sa na stretnutí, povieme si čo nám nie je 

jasné. 

Ing. Martin Lavko podotkol, že problém je celkom inde, my chceme tú publikáciu, len 

forma je zlá.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že všetkým je to jasné, ale je tu problém  z akého balíka to pôjde  

z marketingových aktivít alebo z dotácie. Peniaze zatiaľ neboli uvoľnené ani na jednu knihu. 

Je prieskum trhu, koľko by to stálo. Ak je konštruktívny poslanecký návrh, nebránim sa tomu.  

Ing. Pavol Budaj  podotkol, že v poriadku, ale metodicky nedobré.  

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 
Oznámenie pre OZ č.1/2017 

ZŠ s MŠ (listy Okresného úradu PO odbor školstva)     

1. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                       +  4 377,-€     

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet.                       +  4 377,-€    

2. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                       +   3 640,-€    /príspevok na žiakov  

zo  soc. znevýh.prostredia/ 

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet.                      +   3 640,-€ 

3. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre MŠ                     +   6 024,-€   /asistenti učiteľa/  
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    Výdaje EK 641006 zdroj 111 MŠ-prenes.kompet.                     +   6 024,-€    

4. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                       +   5 702,-€    /vzdeláv.poukazy / 

    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet .                      +   5 702,-€ 

5. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +   2 310,-€    /dopravné/ 
                                                                                                                                           
    Výdaje EK 641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet .                      +    2 310,-€       

6. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +   3 300,-€  /škola v prírode/ 

     Výdavky EK  641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet                    +   3 300,-€ 

7. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +   5 250,-€  /lyžiarsky kurz/ 

     Výdavky EK  641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet                    +   5 250,-€ 

8. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre ZŠ                        +       915,-€  /odchodné/ 

     Výdavky EK  641006 zdroj 111 ZŠ-prenes.kompet                    +       915,-€ 

9. Príjmy    EK 312001 zdroj 111 dotácia ŠR pre MŠ                       -       163,-€   

     Výdavky EK  641006 zdroj 111 MŠ-prenes.kompet                   -       163,-€ 

 

OBEC (listy OÚ, MV SR, MDVRR SR) 

10.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia život.prostredie               +          3,77€ 

       Výdavky EK 637004 zdroj 111 dotácia život.prostredie            +         3,77€   

11.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia register obyvateľov          +      176,99€ 

        Výdavky EK 633006 zdroj 111 dotácia register obyvateľov       -      600,00€  

        Výdavky EK 611000 zdroj 111 dotácia register obyvateľov       +     575,50€ 

        Výdavky EK 625002 zdroj 111 dotácia register obyvateľov       +     201,49€ 

12.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia matrika                                 +    201,05€ 

       Výdavky EK 611000 zdroj 111 dotácia matrika                             +     149,00€ 

       Výdavky EK 625002 zdroj 111 dotácia matrika                             +       52,05€ 

13.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia stavebný úrad                     +       46,39€ 
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       Výdavky EK 637004 zdroj 111 dotácia stavebný úrad                 +       46,39€ 

14. Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia úsek dopravy                        -        16,01€ 

     Výdavky EK 635006 zdroj 111 dotácia úsek dopravy                    -       125,00€ 

     Výdavky EK 637004 zdroj 111 dotácia úsek dopravy                    +      108,99€ 

15.  Príjmy EK 312001 zdroj 111 dotácia vojnové hroby                     +        25,00€ 

     Výdavky EK 637004 zdroj 111 dotácia vojnové hroby                 +        25,00€ 

 

10.2. Oznámenie č. 2/2017 

K tomuto bodu bol vypracovaný a predložený  materiál (pozri prílohu č. 10). 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

berie na vedomie 

 
Oznámenie pre OZ č.2/2017 

 

zníženie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717001 – Stavby a ich technické zhodnotenie                                                 -    2 390,40 € 

 

zvýšenie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

713005 – Špec.prístroje a zariadenia                                                               +   2 390,40 € 

 

zníženie kapitálových výdavkov v podpoložke rozpočtu 

717001 – Stavby a ich technické zhodnotenie                                                 -    1 500,- € 

 

zvýšenie bežných výdavkov v podpoložke rozpočtu 

637003 – Kniha                                                                                                  +   1 500,- € 

(program 2.1. Propagácia a prezentácia obce) 

 

 

K bodu  11. Návrh na prerokovanie žiadosti DHZO 

 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 11). 

Mgr. Marián Luha uvažoval som o tom, či to zaradiť do programu alebo nie. Pán Gabrik 

minule podal informáciu, že s nami nie je komunikácia. Mali sme medzi sebou výmenu 

korešpondencie. A z toho to aj vyvstalo, že bez akejkoľvek konzultácie, komunikácie 

s obecným úradom bol podaný tento návrh. V návrhu dal poistenie, STK 1000,- € čo je už 

zaplatené.  Je to obecné auto a pôjde to z rozpočtu obce. Rozprával som to aj na výročnej 

schôdzi,  vy nemáte mať v účtovníctve  DHZ zaúčtované STK Tatra ak je to obecné auto. Je 

tu návrh,  môžeme dať slovo pánovi Gabrikovi ak chce ozrejmiť skutočnosti. Ďalej 
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informoval, že bola podaná žiadosť na úpravu interiérového vybavenia požiarnej zbrojnice, 

navýšila sa dotácia zo štátu na DHZO. V tejto situácii nevidím dôvod na zvýšenie, je tu súpis 

materiálu, ale koncepčne tu neriešime nič.  Nevidím zdôvodnenie z akého titulu, jedine ak 

nám veliteľ povie, že akcieschopnosť DHZO je ohrozená, že jednotka nie je schopná  vyjsť na 

zásah bez týchto tu materiálov. Ani jedno zdôvodnenie, iba návrh.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová, poslankyňa obecného zastupiteľstva sa informovala,  

ktorý dokument je  teraz platný.  Ďalej sa informovala, či náhodou sa neplánoval servis 

z dotácie.  

Róbert Gabrik  odpovedal, že  platný je ten posledný, ktorý doniesol do podateľne.  

Mgr. Marián Luha odpovedal, že bola tam suma na prevádzku, údržbu a je tam možnosť to 

uhradiť z dotácie, je pokazená Tatra 148, pokazila sa ešte v minulom roku, urobili sa nejaké 

opravy, všetka česť,  že v rámci svojich kapacít sa snažili opraviť, nevedeli sme  vtedy či je 

možné čerpať opravu  cez dotáciu. Momentálne vieme, že je to možné a spätne to aj 

refundujú. Prednedávnom bolo pokazené čerpadlo Magirus a tiež sme to riešili, uhradila to 

obec a budeme žiadať o preplatenie z dotácie.  

MUDr. Jana Kováčová Gajanová  sa informovala, na koľko sa zvýšila dotácia a  na čo by ju 

chceli rozpočtovať.  

Róbert Gabrik odpovedal, že dotácia sa zvýšila na 5 000,- € a chceli by to na veci. Preto by 

som teraz chcel tie peniaze na to auto čo by sa opravilo a plus by som chcel docieliť, keď 

príde Tatra po repase, aby chodila pravidelne na servis. Urobili by aj údržbu, bez ktorej sa 

auto nezaobíde. Tým pádom by som dotáciu mal na tie veci, ktoré by som potreboval – hadice 

a iné. Autá chodia čisto iba na zásahy, ktoré sú vyhlásené sirénou alebo obec požiada, že 

niektorí občania potrebujú prečistiť studne, kanalizácie.  Nevozia autá DHZO na tréningy a po 

súťažiach.  

Mgr.  Marián Luha uviedol, že v rozpočte na PHM sú vyčlenené prostriedky. Prevádzku 

DHZO neriešme, ak sme zobrali dotáciu od štátu a zaviazali sa tak na prevádzku bude, ide 

o materiálne vybavenie.  

Róbert Gabrik  podotkol, že materiálne veci si vie uhradiť z tých 5 000,- € čo bude dotácia. 

Preto by som nechcel, že tých 800,- € za Magirus by odišlo z tých 5 000,- €. Na vyškolenie je 

potrebné každý rok cez 2 000,- €. Na materiálne veci zvýši len 2 000,- €.  

Ing. Martin Lavko  uviedol, že my to nevidíme, to vieš ty, ale ostatní nevieme o čom sa 

bavíme.  Navrhol do budúcna, aby  išli iným spôsobom, my chceme vidieť pri žiadosti, ktorá 

bude na budúci rok, že tam bude  rozpísané na aké školenia koľko a na aké vybavenie 

a koľko. Teraz to je taká všeobecná suma.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. uviedol, že keďže nemá analytickú vypovedaciu schopnosť  tak 

nevieme to.   

Ing. Martin Lavko podotkol, že keď vznikne problém finančný a tie peniaze sú potrebné, tak 

sa to uhradí a potom obecné zastupiteľstvo schváli zmenu rozpočtu následne na to čo sa stalo.  

Ja som za to, že starosta má tu právomoc a má schopnosť  posúdiť čo treba a nech je to v jeho 

kompetencii. Ak bude potrebné uhradiť nejakú sumu, tak sa uhradí a potom sa schváli 

rozpočtové opatrenie a nie naopak, že teraz schválime nejakú veľkú sumu a momentálne 

nevieme na čo.  

Mgr. Marián Luha informoval, že dotácia sa vyúčtováva do konca augusta, som spokojný 

s prácou DHZO, ale administratívne to trochu hapruje, nemôže veliteľ podpisovať objednávku 

za obec. V korešpondencii s pánom Gabrikom som poukazoval aj na obsah správ. To má môj 

následný cieľ, že naozaj sa má naplniť legislatíva a zriadiť DHZO nielen ako spoluprácu 
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s DHZ, ale po formálnej stránke. Blížime sa k tomu a tie moje kroky, ktoré som uviedol, by sa 

mali realizovať.  V materiáli nie je záver, nechal som to na rozhodnutie poslancov.  

Ing. Martin Lopušek  navrhol,  aby v spolupráci s obcou, Robo  ako veliť pripravili návrh na 

úpravu rozpočtu.  Ak už teraz máme výdavky, ktoré boli uhradené, uviesť to. Musíme si 

vychádzať v ústrety, nepodceňujme tu situáciu, sme radi, že to niekto robí. Prikláňam sa 

k tomu návrhu, nepáči sa mi tá forma. Čítal som tie žiadosti, štyri žiadosti k jednej úprave 

rozpočtu jednej organizácii sa mi zdá veľa. Vnímam to ako komunikačný problém, ktorý 

našťastie vieme vyriešiť. Odporúčam, aby sa pripravil jednotný návrh, aby bolo jasné na čo sa 

prostriedky použijú alebo sa použili a musíme upravovať rozpočet. 

Ing. Martin Lavko podotkol, že na tomto zasadaní sa nemôže rozhodnúť o zmene rozpočtu, 

ale ak na nasledujúcom bude dané  reálne čo sa bude potrebovať a čo sa už hradilo, tak sa to 

prejedná.  

Mgr. Marián Luha  dal hlasovať za  zamietnutie žiadosti na úpravu rozpočtu a odporúčanie 

Ing. Lopušeka.  

 

Hlasovanie za zamietnutie žiadosti o zmenu rozpočtu:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek 

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

A) zamieta 

 

žiadosť na zmenu rozpočtu pre DHZO 

 

B) odporúča 

  

pripraviť na najbližšie zasadanie návrh na úpravu rozpočtu DHZO - obec v spolupráci 

s veliteľom DHZO 

 

 

K bodu  12. Žiadosti občanov a organizácií 

 12.1. Návrh na prevod nehnuteľnosti (predaj pozemku) ako prípad hodný osobitného 

zreteľa – diel č. 1 pozemku parc. č. 1215/247 k.ú. Spišské Bystré – Ing. Ondrej Ruttkay, 

MVDr. Jana Ruttkayová  

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 12) 

Mgr. Marián Luha informoval, že žiadosť bola prehodnotená v komisii. Dodal, že podľa 

znaleckého  posudku, ktorý si dali vypracovať žiadatelia,  je cena stanovená na 1,99 €/m
2
, je 

tam vecné bremeno. Ostatné pozemky, kde je to vecné bremeno boli predávané po 6,- €/m
2
. 

Peter Kundis navrhol tiež 6,- €/m
2
, komisia doporučuje odpredaj.  
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Mgr. Marián Luha informoval, že zostane zachované na čom sme trvali, ostane zachovaný 

prechod na poľnohospodársku pôdu.  

 

Hlasovanie za predložený návrh:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko 

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

A) rozhoduje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

v zmysle ustanovenia § 9a ods. 8 písmeno e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov, že predaj  nehnuteľností v katastrálnom území Spišské 

Bystré a to:  

novovytvorený      pozemok  registra KN-C diel č. 1  parc.  č.  1215/247   k.ú.  Spišské  

Bystré o výmere 25 m
2
 odčlenený z pozemku registra KN-C parc. č. 1215/81   k. ú. 

Spišské Bystré, druh pozemku -  zastavané plochy a nádvoria  o celkovej výmere             

7 800  m
2
  na základe geometrického plánu č. 14281601-114/16  úradne overeného dňa 

03.01.2017 Okresným úradom Poprad, katastrálnym   odborom   je prípadom hodným 

osobitného zreteľa :  rozšírenie priľahlého pozemku za účelom osadenia oplotenia v dostatočnej 

vzdialenosti od strešného žľabu, z dôvodu jeho bezpečnej budúcej údržby.     

 

B) schvaľuje 

1) v zmysle ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov spôsob prevodu vlastníctva nehnuteľného majetku vo 

vlastníctve Obce Spišské Bystré, a to predaj  nehnuteľností v katastrálnom území 

Spišské Bystré z dôvodu hodného osobitného zreteľa: rozšírenie priľahlého pozemku za 

účelom osadenia oplotenia v dostatočnej vzdialenosti od strešného žľabu, z dôvodu jeho 

bezpečnej budúcej údržby, 

2) podľa ustanovenia §9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov predaj  nehnuteľností v katastrálnom území Spišské Bystré a   to 

 novovytvorený  pozemok  registra KN-C  diel č. 1 parc.  č.  1215/247   k.ú.  Spišské     

Bystré o výmere 25 m
2
 odčlenený z pozemku registra KN-C parc. č. 1215/81   k. ú. 

Spišské Bystré, druh pozemku -  zastavané plochy a  nádvoria  o      celkovej    výmere   

7 800  m
2
  na základe geometrického plánu č. 14281601-114/16  úradne overeného 

dňa 03.01.2017 Okresným úradom Poprad, katastrálnym odborom na základe žiadosti  
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Ing. Ondreja Ruttkaya a MVDr. Jany Ruttkayovej, Družstevná 856/29, 059 18  

Spišské Bystré za cenu 6,00 eur/m
2
, spolu za cenu 150,00 eur. 

 

12.2. Návrh  na prevod nehnuteľnosti (predaj pozemku) priamym predajom – pozemok 

par. č. 1215/119 k.ú. Spišské Bystré 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 13) 

Ing. Kristína  Horáková informovala, že  zámer obce v zmysle zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí  bol zverejnený 15 dní pred rokovaním zastupiteľstva, bola stanovená lehota 

na doručenie cenových ponúk do 29.03.2017 do  12:00 h. V stanovenej lehote prišla len jedna 

cenová ponuka a to od Jany a Matúša Hoššovcov, Partizánska 17/15 Spišské Bystré, s tým, že 

ich ponuka je na 14,40 €/m
2
. V zmysle zákona sme povinný stanoviť minimálnu cenu, to je 

podľa znaleckého posudku. Zo   znaleckého  posudku je cena 14,34 €/m
2
, pod túto cenu 

nemôžete schváliť.  

Ing. Martin Lopušek sa informoval, či žiadatelia  vedia, že  je tam telekomunikačný kábel. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, že sa boli informovať na začiatku, je to uvedené aj v zámere 

priameho predaja. Boli o tom upovedomení.  

Ing. Kristína Horáková ďalej informovala, že znalecký posudok v čase prerokovania nesmie 

byť starší ako 6 mesiacov. Nesmú byť ponuky nižšie ako cena znaleckého posudku.  

Ing. Martin Lopušek uviedol, že s týmto pozemkom nemáme čo robiť, je to problémový, 

viackrát sa už predaj schválil a nakoniec odstúpili.  

 

Hlasovanie za predložený návrh po14,40 €/m
2
 :  

 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo  v Spišskom  Bystrom  

 

schvaľuje 

 

1. podľa ustanovenia § 9 ods. 2 písm. a) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov  spôsob prevodu   nehnuteľnosti – pozemku  registra KN „C“ 

parc. č. 1215/119 k.ú. Spišské Bystré o výmere 572  m
2 

a to priamym predajom, 

 

 

2. podľa ustanovenia § 9 ods. 2 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov predaj pozemku registra  KN „C“ parc. č. 1215/119 k.ú. Spišské 

Bystré o výmere 572 m
2 
vo vlastníctve Obce Spišské Bystré  Matúšovi Hoššovi a Jane 

Hoššovej bytom Partizánska 17/15, 059 18  Spišské Bystré,   za cenu  14,40 eur/m
2
, 

spolu za cenu 8 236,80 eur  za  účelom výstavby rodinného domu. 
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12.3. Žiadosť o zmenu územného plánu obce – Ján Alžbetkin a Marta Alžbetkinová 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 14) 

Mgr. Marián Luha informoval, že tu boli manželia Alžbetkinoví, realizovali  kúpu 

pozemkov nad ulicou Partizánska a Školská, kde pán Sýkora vydržaním získal pozemky, oni 

vykúpia pozemky a majú úmysel výstavby  rodinného domu.  Oboznámil som ich, že územný 

plán obce Spišské Bystré s týmto nekorešponduje, v súčasnosti prejavili záujem, že sú ochotní 

financovať a iniciovať zmenu územného plánu obce. Podotkol ešte jednu vec z minulého 

roku, nelegálna výstavba na ulici Školskej. V predchádzajúcom roku ste schválili, že máme 

iniciovať zmenu územného plánu na základe žiadosti Š. Jakubča, oni sa bránia tejto investícii 

a teraz je tu taká možnosť, bolo by to uhradené iným subjektom a bolo by tam zahrnuté aj 

územie na Školskej ulici, poprípade iné lokality, ktoré by sme otvorili.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. sa informoval, že aký je ich zámer, či zostane tam aj nejaký prechod.   

Mgr. Marián Luha odpovedal, že áno a v tej súvislosti máme urobené znalecké posudky. Sú 

to dve parcely v KN E stave, ktoré  by tak prepojili ulicu  Partizánsku so Školskou. Oni majú 

urobiť zámennú zmluvu s pánom Sýkorom, postupnosť krokov tam je, len  je tam  z našej 

strany potreba osloviť 107 vlastníkov, aby sme tie dve parcely odkúpili. Zokruhovať tieto dve 

ulice je nevyhnutnosť, je tam problém s údržbou komunikácie. Túto komunikáciu nemáme 

v územnom  pláne a tou zmenou by sme to spravili.  

Bc. Paulína Orolínová uviedla, že víta ten zámer, je to tam úzke, majú tam problém či hasiči, 

smetiari, je tam slepá ulica.  Z bezpečnostného hľadiska je to dobré. 

Ing. Martin Lopušek vyjadril tiež súhlas.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. poznamenal, že  myšlienka je dobrá, len musí byť komplexne riešená  

a systémovo ako jednu celú vec,  súbežne s tým, že sa vybaví  aj ten prechod, v rámci jedného 

komplexného projektu.  

Mgr. Marián Luha  informoval, že v prvom rade musíme zmeniť územný plán, aby sme 

mohli urobiť kroky. Najprv urobiť čiastkovú zmenu. 

Ing. Martin Lopušek  podotkol, že zmenou územného plánu vystanú ďalšie požiadavky, 

nezabúdajme na to (siete, prístupové cesty atď).  

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

odporúča 

 

začatie procesu Zmeny a doplnku č. 3 Územného plánu obce Spišské Bystré. 

 

K bodu  13. Rôzne – Návrh na zmenu uznesenia č. 21/2017/7 

K tomuto bodu bol vypracovaný materiál (pozri prílohu č. 15) 

Ing. Kristína Horáková informovala, že na predchádzajúcom zasadaní  sa schvaľovalo 

uznesenie, ktorým schválili predloženie žiadostí o nenávratný finančný príspevok na zvýšenie 

kapacity v MŠ – prístavba medzi telocvičňou a škôlkou v rámci tej spojovacej chodby. Teraz 

bola robená aktualizácia tej výzvy a posunul sa termín  do  18.4. a v rámci toho boli 

aktualizované  nejaké veci a taktiež boli aj dané konkrétne body, ktoré má uznesenie 

zastupiteľstva obsahovať, zahrnuli sme to tam s tým, že tá finančná  čiastka  spoluúčasti bude 
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max. 12 000,- €  je to viazané na počet detí, existujúce a počet navýšenia – navyšujeme 10 

miest, maximálna výška 240 000,- €,  tým pádom je 12 000,- €, podľa predchádzajúceho sa 

mení iba v slovíčkach, aby sme dodržali to čo v rámci výzvy od nás požadujú.  

Hlasovanie za zrušenie uznesenia č. 21/2017/7 zo dňa 03.02.2017:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

 

Hlasovanie za predložený návrh – nové znenie:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

ruší  

 

uznesenie č. 21/2017/7 zo dňa 03.02.2017 

 

schvaľuje 

 

1. Predloženie žiadosti o NFP na zvýšenie kapacít infraštruktúry materských škôl, kód výzvy: 

IROP-PO2-SC221-2016-10, Prioritná os: 2 – Ľahší prístup k efektívnym a kvalitnejším 

verejným službám, Investičná priorita: 2.2 – Investovanie do vzdelania, školení a odbornej 

prípravy, zručnosti a celoživotného vzdelávania prostredníctvom vývoja vzdelávacej 

a výcvikovej infraštruktúry, Špecifický cieľ: 2.2.1 – Zvýšenie hrubej zaškolenosti detí 

materských škôl, Fond: Európsky fond regionálneho rozvoja za účelom realizácie projektu 

„Prístavba a nadstavba materskej školy – zvýšenie kapacity“, ktorého ciele sú v súlade 

s platným územným plánom obce a platným programom rozvoja obce. 

2. Zabezpečenie realizácie projektu v súlade s podmienkami poskytnutia pomoci. 

3. Zabezpečenie finančných prostriedkov  na spolufinancovanie realizovaného projektu vo 

výške rozdielu celkových oprávnených výdavkov projektu a poskytnutého NFP v súlade 

s podmienkami poskytnutia pomoci maximálne 12 000,-- eur. 

4. Zabezpečenie financovania prípadných neoprávnených výdavkov z rozpočtu obce. 
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K bodu  14. Interpelácie 

Ing. Martin Lavko  sa spýtal, či by sme nemohli urobiť na Vodárenskej  ulici od konca 

svetlá– verejné osvetlenie  5 ks svetiel, bývajú tam 4 rodiny, teraz to funguje tak, že majú 

senzor a oni osvetľujú, či je problém dať tam osvetlenie. Náklady sú možno 3 000 €.  

Mgr. Marián Luha informoval, že sa dopĺňali svietidlá na Kamenci,  vymenili sa aj pri píle. 

Neviem či na Vodárenskej ulici sú natiahnuté káble. Na škole nám ostalo jedno svietidlo. 

Pracujeme na dokumentácii na Vodárenskej ulici, je to materiál, ktorý by bol prípravou na 

územné konanie, len je tam preložka niektorých stĺpov. Pre realizáciu kompletnej 

komunikácie  je potrebné  vysporiadať cca  1960 vlastníkov. 

Ing. Martin Lopušek navrhol pripraviť nejakú cenovú ponuku a návrh  na úpravu rozpočtu. 

Ing. Martin Lavko   podotkol, že tí ľudia tam chodia po tme a v blate. 

Ing. Martin Lopušek  navrhol riešiť aj blato, bývajú tam ľudia, viem teraz, že sa tam nedá 

momentálne vybudovať cesta, ale ja by som odporučil okrem svetiel aj vysypať makadam.  

Mgr. Marián Luha informoval, že v minulom roku sme to aj riešili v rámci spolupráce 

s Propopulom. Bezplatne nám poskytli materiál, len je to málo. Môžeme spraviť prieskum 

trhu, koľko to stojí.  

Mgr. Marián Luha zopakoval návrh Ing. Lavka, schvaľujeme doplnenie svietidiel na ulici 

Vodárenskej v minimálnom potrebnom množstve.   Vyzval poslancov, či chcú riešiť aj 

komunikáciu. 

Martin Marušin poznamenal, že by bolo dobré, keby sa vysypala komunikácia makadamom.  

Ing. Pavol Budaj, PhD. podotkol, že  ak to niekto dá  zadarmo tak áno, jednoducho citovo to 

chápem, ale mám také skúsenosti z minulosti.   

Ing. Martin Lopušek podotkol, že v takej situácii nežije nikto z nás, nie je to ani kompletné 

riešenie, ale kým sa spraví komplexné riešenie, tak s tým  niečo treba robiť. 

Ing. Martin Lavko poznamenal, že  aspoň osvetlenie dajme,  o makadame sa potom 

porozprávame.  

Bc. Paulína Orolínová podotkla, že  už len z pohľadu bezpečnosti je potrebné dať osvetlenie.  

Ing. Martin Lopušek navrhol schváliť tento zámer a aj tak potom bude potrebné realizovať 

úpravu rozpočtu, toto zrealizovať a potom sa budeme rozhodovať čo s tým druhým.  

Hlasovanie za predložený návrh Ing. Lavka:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Hlasovanie za predložený návrh Ing. Lopušeka – vypracovanie cenovej ponuky na makadam: 
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  
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Obecné zastupiteľstvo v Spišskom Bystrom 

 

schvaľuje 

 

1) zámer realizovať doplnenie svietidiel na Vodárenskej  ulici v minimálnom potrebnom 

      množstve a vypracovanie cenovej ponuky 

 

2) minimálnu úpravu komunikácie na Vodárenskej ulici a vypracovanie cenovej ponuky 

 

Mgr. Marián Luha informoval, že podobne ako pán M.Greňa a pani  V. Mačkayová 

Kuchárová aj pán P.Vitko zasahuje do obecného  pozemku,  bol mu zaslaný list, na základe 

toho došla žiadosť, ktorú sme postúpili Komisii pre životné prostredie a výstavbu. Manželia 

Kuchároví chcú byť prítomní na komisii, spolu s pánom Greňom doložili znalecké posudky. 

Bolo by dobré ich riešiť všetkých troch spolu.  Ďalšia žiadosť je od pána Hlavčáka, ktorý sa 

domáha pozemkov pod miestnymi komunikáciami na ulici Hornádskej a Kukučínovej. 

Vytiahol som aj starý spis, či tam nie je plnomocenstvo za všetkých, stále uvádza štyroch 

vlastníkoch. Legitímnosť jeho vysporiadania je otázna. Chce zrejme odkúpenie obcou alebo 

náhradu za stavebný pozemok.  

Ing. Martin Lavko podotkol, že už v minulosti mu jasne vysvetlil, že zákonom je dané, že on 

si cestu nemôže zahradiť.  

Mgr. Marián Luha  podotkol, že to dáva iba na vedomie, aby vedeli, že prišla od neho ďalšia 

žiadosť. Odvoláva sa aj na predošlé  obecné zastupiteľstvo aj na terajšie, že nekoná, trvá to  

od r. 2008.  

Martin Marušin podal návrh,  aby sa s pomocou MOS upravil breh  potoka Kubašok. Za 

hasičskou zbrojnicu niektoré panely už popadali, keby sa to dalo upraviť.  Dosť často ani 

netečie.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že ten oporný múr, ktorý tam reguloval odpustenie tej vody je 

spadnutý, dal som doviesť podvaly betónové, s tým, že to tam upravíme.  

Ing. Martin Lavko poznamenal, že keď zrušíme prietok, tak hneď bude peklo, určite nie 

zrušiť, musíme to tam zabezpečiť, ako roztrhlo tú hrádzu  je problém, rozkladať a nanovo 

poskladať. Musel by sa opraviť celý oporný múr.  

Mgr. Marián Luha informoval, že potok nie je v našej správe, nie je prístupnosť k toku, 

v rámci MOS môžeme  zasiahnuť a kvalita práce nie je dobrá, a potom budeme zase na vine  

my, keď niekoho vytopí.  

Ing. Martin Lopušek sa informoval, či sme dostali odpoveď z povodia. 

Mgr. Marián Luha odpovedal, že list sme dostali, oni  nemajú  prístup k toku z dôvodu, že si 

prihradili pozemky až  k potoku.  

Bc. Paulína Orolínová navrhla, aby sme ako obec namontovali  kamerový systém na dolnú 

zastávku, za bieleho dňa tam vykonávajú potrebu na lavičky. Je to pekne spravené a by bola 

škoda, aby sa to zničilo.  

Mgr. Marián Luha uviedol, že návrh tu je a  môžeme pripraviť nejaký rozpočet – cenovú 

ponuku, je to na nás, aby sme ich upozorňovali, zastávka je pre cestujúcich a nie pre 

nepracujúcich, máme kúpené tuje, chceme to tam zveľadiť.  

Bc. Paulína Orolínová informovala, že o chvíľu mi padne poslanecký mandát, nezlučuje sa 

poslanecký mandát s mojou nastávajúcou pracovnou pozíciou.  
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Mgr. Marián Luha informoval, že pani poslankyňa bude zamestnankyňou obecného úradu, 

je potrebné jej  poďakovať za vykonanú prácu, verím, že ako zamestnanec bude ešte viac 

nápomocná ako bola doteraz. Rozhodol som sa po nejakom  prieskume a výbere vhodného 

kandidáta na túto funkciu, ale v dnešnej dobe nájsť vhodnú personu, ktorá je spoľahlivá, je 

veľmi ťažké. Náhradník by mal byť pán Bendík, ale zmenil trvalý pobyt, tým pádom 

vypadáva a ďalším je pán Ing. Zeman. My v stanovenej lehote oznámime, že nastáva posun 

a oslovíme Ing. Zemana a uvidíme, či príjme, má skúsenosti, bol aj v predchádzajúcom 

volebnom období poslancom.  

 

O slovo požiadal pán Jozef Budaj. 

 

Hlasovanie za  udelenie slova pánovi Jozefovi Budajovi:  
 Ing. 

Pavol 

Budaj, 

PhD. 

Ing. 

Martin 

Lavko  

Bc. 

Paulína 

Orolínová 

Ing. 

Martin 

Lopušek  

Peter 

Kundis 

Martin 

Marušin 

MUDr. 

Jana 

Kováčová 

Gajanová 

Za: X X X X X X X 

Proti:        

Zdržal 

sa:  

       

 

Budaj Jozef informoval, že zažili teraz blato, tam dole na Hornádskej ulici je voda, bol som 

tu pred pol rokom, jedná sa o kúsok cesty od Hornádskej po Kukučínovu bolo dohodnuté tak, 

že pán predseda stavebnej komisie sa  príde pozrieť a vyrieši to, keď som sa rozprával 

s tebou, keď prišiel pluh rozhrnul na jednu a druhú stranu a voda stála na ceste, bolo tam 

klzisko,  možno, že aj pani Orolínová dala minule návrh ten chodník urobiť, chodník popri 

tých domoch – už pomaly ľudia budú chodiť po vode, polovicu mám na nehnuteľnosti, keď to 

trošku zamrzne. Je potrebný pásik asfaltu, ten úsek cesty je pod úrovňou terénu. Neviem 

koľko asfaltu tam treba ani koľko to stojí. Už v minulosti Ing. Lavko navrhol šachtičku na 

kanalizačné potrubie. Rok čo rok to klesá, je potrebné sa na to pozrieť, 60% poslancov na tej 

ulici býva. To nie je cesta, ale to je hrádza na vodu, tam sa to nepohne, tak je stavaná tá cesta, 

je tam šachta nad terénom, tam by bolo potrebné  otvoriť. Myslel som, že sa tam pôjdeme 

pozrieť a vyriešime to, neviem koľko stojí asfalt a koľko potrebujeme.  Bolo rozhodnuté, že aj 

predseda stavebnej  komisie príde sa na to pozrieť.  Keď budú platové výmery, nebudem ich 

platiť, vy my ničíte nehnuteľnosť, v strede cesty to je odtrhnuté, klesá a vody pribúda, ale keď 

pán starosta bude pršať zober auto a uvidíš  čo tam je. 

Bc. Paulína Orolínová reagovala na informáciu pána J. Budaja,  ja som navrhovala kanál nie 

chodník, ak sa vyspáduje od vás, tak  Chromekovi všetka voda pôjde k nemu. Ak sa 

vyspáduje na jednu a na druhú stranu, tak budete mať aj vy aj Chromek, je tam potrebný 

povrchový kanál. Podotkla, že či by  nebolo  pre vás lepšie ríňu preložiť na druhú stranu. 

Jozef Budaj  odpovedal, že  vodu opäť dám do domu, keď to preložím.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že  účelom tam bol kanál, ktorý bol otvorený, neviem prečo sa 

tam dali dve rúry a zasypalo sa to, ten kanál nepatrí nikomu, ľudia si to urobili, aby tam mali 

odvodnené pozemky, ale nikto neriešil, kde sa tá voda posunie. To nie je dva metre asfaltu, 

podložie je premočené, lebo to bolo robené dodatočne,  treba to riešiť komplexne a nebude to 

stáť 100,- €, ale 10 000,- €. Keď rozrežeme tú cestu, ide o úsek 30 m a v tomto roku sme 

o tom neuvažovali v rozpočte. Ak schvália  poslanci, dáme spracovať projekt, ono to všetko 
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má postupnosť krokov, na Vodárenskej  ulici sú omnoho horšie podmienky, nehovoríme 

o 100,-  € investícii.  Ja momentálne riešenie mám, ale to bude stáť finančné prostriedky a tie 

treba schváliť, do rozpočtu sme  nedávali ani na asfaltovanie, ani na vysprávky. Riešenie tu je, 

komplexne to poriešiť,  zvážiť či je tam dostatočný spád a krytie rúry je minimálne. Tam je 

ten problém, že sú uložené tristovky rúry a krytie nie je žiadne a zhutnenie toho je malé, že 

každé auto, ktoré prejde to pretlačí.  

Ing. Martin Lavko poznamenal, že keď sa to má spraviť dobre, tak je potrebné celý  kanál 

vybrať,  prehĺbiť a potom urobiť hore  povrchový kanál. Toto by určite ako minimum malo 

stačiť.  

Mgr. Marián Luha podotkol, že v tomto prípade ešte nevieme či vyjde spád. Je to dlhodobý 

problém a zložitejší, aby ten porast bol nižšie, keď to nie je spevnené je to blato, čo 

odoberiete to vytlačí hore.  

Jozef Budaj poznamenal, aby sme nešli do financií, mohli by sme urobiť taký projekt, ktorý 

navrhoval v minulosti Ing. Lavko, urobiť  do kanalizačného potrubia šachtičku a voda by 

stekala tam.  

Ing. Martin Lavko  reagoval na poznámku J. Budaja, že potrebujeme vyriešiť dve veci - 

okolo celej cesty potrebujeme rigol a kanál pustiť tak nízko, aby ten rigol napájal vodu do tej 

rúry, lebo nechceme ani ten smrad čo tečie zhora a nechceme ani tú vodu čo tečie po ceste 

a to sa nedá inak vyriešiť. My musíme ten kanál, ktorý tam je  zachovať, ale  vymyslieť aj 

nejaký rigol, ktorý by odvádzal povrchovú vodu z cesty, nedá sa to urobiť tak iba jednou 

šachtou, neviem si to predstaviť. Prikláňam sa k názoru starostu a pripraviť projekt.  

Mgr. Marián Luha poznamenal, že nemá problém ak to bude stačiť poslať MOS a vykopať 

šachty,  nie som odborník, neviem ako sa to bude správať. Či to porieši situáciu Vám 

nemôžem garantovať.  

Ing. Martin Lavko  podotkol, že sú tam dva problémy – jeden je povrchová voda a druhý 

kanalizácia, nemôžeme kanalizáciu tam zrušiť.  

Bc. Paulína Orolínová  poznamenala, že  ten kanál na povrchovú vodu musel byť na druhej 

strane.  

Ing. Martin Lavko  reagoval na poznámku Bc. Orolínovej, že to tiež nie je riešenie.  Aj na 

druhej strane by musel byť rigol a pod ňou ešte aj kanalizácia.  

Peter Kundis poznamenal, že normálna stavba cesty je ako strecha, spád na jednu aj na druhú 

stranu, to znamená dvihnúť celú cestu a urobiť obrubníky na jednej aj druhej strane a tým 

pádom by sme  zahradili prístup k domom.  

Mgr. Marián Luha  poznamenal, že na budúci týždeň sa zastaví u pána J.Budaja a pozrie sa 

na to.   

 

Obecné zastupiteľstvo v, Spišskom Bystrom  

 

berie na vedomie 
  

prednesený príspevok pána Jozefa Budaja  
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K bodu 15. Záver  

     Starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie Obecného zastupiteľstva 

Spišské Bystré .   

     Zasadnutie Obecného zastupiteľstva Spišské Bystré  bolo ukončené  o 19:07  h. 

 

Zapísala: Jana Kiktová 

V Spišskom Bystrom dňa 06.04.2017 

 

 

Overovatelia:                 Ing. Martin Lavko, v.r. 

 

                                        Martin Marušin, v.r. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                                   

           Mgr. Marián Luha, v.r.                                                  Ing. Kristína Horáková, v.r. 

               starosta obce                                                                    prednostka OcÚ 
 


